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Verslag Vergadering Besturen Activiteitengroepen en Bestuur SVR 

 07-03-2023                                19.30-22.00                                De Oase 

Aanwezig: 31 vrijwilligers – 6 bestuursleden  

 

1. Opening en welkom door Truus Noij (voorzitter) 

Van het bestuur zijn Hanneke en Ingrid er niet. Beide vanwege ziekte. 

Na coronatijd is het fijn dat we weer samen zijn. Na een aarzelende start wordt er 

weer volop meegedaan aan onze activiteiten. In april gaat de 3e groep stoelyoga van 

start; er is een nieuw koor opgestart. In De Oase is het vaak druk. Gemiddeld per 

week ruim 500 mensen. Daarnaast zijn er nog activiteiten bij de Leemput, Den Butter 

en zijn er andere (buiten)activiteiten. Tussen de 700 en 800 activiteiten in totaal per 

week.  

We starten met taart. Deze komt van de gemeente en is bedoeld als 

vrijwilligerscompliment. Truus bedankt ieder voor zijn/haar inzet. Zonder vrijwilligers 

is de vereniging niets. En tevens dankjewel aan de gastvrouwen, die ook vanavond 

weer paraat staan.  

2. Vaststellen agenda 07-03-2023: de agenda wordt vastgesteld 

3. Vaststellen verslag 01-11-2022 

Punt 4: Betty moet zijn Netty. Het verslag wordt vastgesteld.    

4. 70-jarig jubileum:  van het bestuur zijn Marian, Hanneke en Christ hiermee bezig. 

Christ geeft een toelichting. Er is een werkgroep samengesteld uit de 

activiteitengroepen, waar Wilhelmien van der Heijden het voortouw in heeft 

genomen. Bij Wilhelmien kun je je ideeën kwijt.  

Er komt een Vrijwilligersdag (15-09-2023) en een Open Dag (17-09-2023). Op 

zaterdag 16-09-2023 willen we alles al inrichten; de Theaterzaal kan pas op 

zondagmorgen ingericht worden. Er zijn wat kramen geregeld. Thea van Sunten 

informeert naar een laptop om een (PowerPoint-) presentatie te laten zien. We 

hebben er geen beschikbaar. Tegen die tijd kijken we welke laptop hiervoor gebruikt 

kan worden. die van het kantoor of eventueel van Truus. 

Op de Open Dag hopen we de vernieuwde Oase te kunnen laten zien.   
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5. Nieuwe activiteitengroepen + voorstellen nieuwe bestuursleden. 

Miriam Gommans is aanspreekpunt voor ‘stoelyoga’. Miriam is bij iedereen bekend. 

Er heeft al een stukje in de ONS gestaan.   

Mark Beerens is aanspreekpunt voor ‘koken voor mannen’. Er zijn 10 personen 

(maximum) in deze groep. Binnenkort start mogelijk een tweede groep. Elke 6 weken 

komen ze bij elkaar. De huidige prijs is 30 euro per avond.  

Albert Grunwald is voorzitter en secretaris van het koor ‘Oud Goud’. In januari 2023  

zijn ze opgestart. Inmiddels zijn er 25 leden. Ze streven naar 30-35; met name heren 

zijn zeer welkom. Het gaat om het plezier in zingen; je hoeft geen noten te kunnen 

lezen. Alle liedjes zijn Nederlandstalig en gemakkelijk om te zingen.  

6. Werven van nieuwe leden:  we hebben besloten om het cursusboekje te laten 

vervallen. Korte cursussen/workshops komen in de Nieuwsbrief.  Als een groep 

uitbreiding wil, dan kan dat via open dagen.  Als je een open dag plant, dan meld je 

dit aan Marian Heesbeen (communicatiegroep). Zij zorgt dat er in de Nieuwsbrief  

(voor leden) en in het weekblad (niet-leden) een aankondiging komt. We hebben al 

zo’n 1400 leden, het moet te behappen blijven. Het gaat dus vooral om te zorgen 

voor nieuwe leden binnen een groep, niet zozeer voor nieuwe activiteiten. De 

bridgegroepen hebben als ledenwerving een nieuwe cursus verzorgd. (Wil 

Michielsen). Om hier aan te kunnen deelnemen,  moest men wel lid worden van de 

SVR. Voor dit jaar staan er nog wel enkele dagen gepland in het cursusboekje. 

(Marius Pruijsen) 

7. Financiële verantwoording + jaarverslaggeving van de groepen: Charles Verhoosel 

De vorige vergadering hebben we het erover gehad dat de gemeente steeds meer 

eisen gaat stellen aan de verantwoording inzake besteding van de subsidiegelden.  

Verzoek was om het e.e.a. aan te reiken door de activiteitengroepen. Er is royaal op 

gereageerd; een enkele keer is er assistentie verleend. Het Jaarverslag, het verslag 

van de ALV 2022 en de jaarrekening van de SVR komen op de website en tijdens de 

jaarvergadering aan bod. Het Jaarverslag en alle vergaderstukken voor de ALV 2023 

komen ook in de Oase te liggen.   

Enkele andere mededelingen van Charles: Peter Geerts wordt bij het biljarten de 

nieuwe penningmeester. Wies Spapen gaat het penningmeesterschap van Thea van 

Sunten overnemen. Berry Nooten gaat dit bij het midgetgolf doen.  

Het Huishoudelijk Reglement is nog niet rond; we hebben gewacht op de 

voorbeeldstatuten van de KBO. Die zijn nu klaar. Wij kunnen nu aan de slag met  

nieuwe statuten en daar hangt een nieuw reglement aan vast. In de ALV wordt 

gevraagd of het bestuur de statuten aan mag passen, dan kan het bestuur van start; 

in 2024 kunnen deze goedgekeurd worden. Al onze afspraken/procedures worden in 

een soort handboek verzameld. (Charles Verhoosel en Louise Keijzers). 

(Noot secretaris:  deze afspraken/procedures komen als bijlage bij het huishoudelijk 

reglement) 

8. Mededelingen:  een activiteitengroep hoeft geen statuten te maken, ze kunnen wel 

een handleiding maken voor hun eigen groep. (Noot secretaris: de zogenaamde 

instellingsbeschikking). 
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Tijdens de vorige vergadering kwam er een vraag over onderscheidingen. Ieder heeft 

het wel verdiend, maar het is lastig om te bepalen wie zo’n onderscheiding moet 

krijgen. Welke criteria hang je daar aan vast? De conclusie is dat dit niet te doen is, 

maar ieder die er een oplossing voor weet mag zich laten horen.  

Wij hebben dit jaar twee 100-jarige leden bij de SVR. Zowel KBO-Brabant als de SVR 

besteden hier aandacht aan.   

Oase: het wordt steeds drukker in de Oase; er gaat veel geld om.  De gastvrouwen 

zijn hier druk mee. Tellen, kas opmaken, geld wegbrengen. Vanaf 1 juli willen we 

alleen met de pinpas laten betalen. Waarschijnlijk hebben we een extra pinautomaat 

nodig. Bote Hooghiemstra merkt op dat geld een wettelijk betaalmiddel is en dat je 

dat moet dit aannemen. Dit is nagezocht door het bestuur: je mag cash geld 

weigeren als je het pinnen aankondigt (ALV en Nieuwsbrief) en zichtbaar aangeeft. 

Jos Hofkens merkt nog op dat de veiligheid van de gastvrouwen hierbij van belang is. 

Voor het biljarten worden muntjes geregeld. Via pinnen of door een bedrag op de 

consumptiekaart af te laten strepen krijg je dan een muntje van €0.50. Wel jammer 

dat sommigen hier en daar een biljartbal weghalen, om maar niet te hoeven betalen.  

Door Marian is er een heel mooi overzicht gemaakt met contactgegevens; wijzigingen 

graag aan Marian doorgeven. Minstens één keer per jaar volgt er een update.  

De leeskring heeft gevraagd of zij op de Open Dag boeken mogen verkopen. Dat mag, 

maar de opbrengst is uitdrukkelijk bedoeld voor de activiteitengroep.   

9. Rondvraag:  

Koos Spapens (biljarten): in de agenda van de Oase moet het een en ander 

veranderen. Op vrijdagmiddag worden er biljartlessen gegeven. Daarnaast is er vrij 

biljarten en competitie. Koos geeft de juiste gegevens door. 

Thea van Sunten (leeskring): als er een leeskring is, heeft hun groep last van de 

biljarters. Er komen ook info-ochtenden. De vrijdagochtenden lopen behoorlijk vol. Er 

moet op tijd gepland worden, zodat je van elkaar weet wanneer er bepaalde 

activiteiten zijn.  

Ko Vleugel: tijdens de bridgecursus lopen de biljarters dwars door de kaartgroep 

heen; ze proberen het wel rustig te doen, maar het stoort toch. Zou één van de 

deuren verplaatst kunnen worden tijdens het restylen? Nee, er komt geen breekwerk 

aan te pas. Over de bridgecursus: vrijwel alle cursisten gaan naar de dinsdag.  

Frans Jonkers (Beweegknarren): zij komen binnen door een andere deur om het koor 

te ontlasten. Mogelijk ook een optie voor een andere groep.  

10. Sluiting: om 20.30 uur wordt de vergadering gesloten. Iedereen wordt bedankt voor 

zijn/haar aanwezigheid.  

Louise Keijzers 

Secretaris SVR 

 

 


